
Sumem Banyoles reclama que sÕapliqui el pla de la bicicleta

Una ciclista amb remolc en una vorera del passeig de

la Ind�stria R.E.

Sumem Banyoles, a lÕoposici� a lÕAjuntament, reclama a lÕequip de

govern (Junts) que por ti a la pr�ctica les accions previstes en el pla

director de la bicicleta aprovat el 2019, del qual Ðaf irmenÐ sÕha

executat tan sols el 21%, mentre que el pla anual dÕasfaltatge ja

sÕha executat totalment. ÒJunts per Catalunya Ðconclou Sumem

BanyolesÐ prioritza la circulaci� de vehicles motoritzats per

damunt de bicicletes, vianants, patinets el�ctrics... i, per tant, entra

en contradicci� amb les mocions aprovades per unanimitat i les

declaracions p�bliques de les regidores que governen, on af irmen

que la seva prioritat �s la mobilitat sostenible, entre dÕaltres.Ó

En mat�ria de mobilitat, el grup de lÕoposici� indica tamb� que no

sÕhan aprof itat obres en determinats carrers Ðposen dÕexemple el

Lliber tatÐ per fomentar el transpor t sostenible, que tampoc sÕhi

aposta en els accessos als centres dÕensenyament i que sÕest�

tardant molt a fer el carril bici del passeig de la Ind�stria.
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